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Abstract (en)
[origin: US4589444A] The electro-hydraulic actuator for turbine valves essentially includes a control valve, a rapid action stop valve, a hydraulic
supply and an oil supply unit. In order to create a hydraulic actuator for turbine valves which, on the one hand, satisfies the stringent requirements
with regard to adjustment force and adjustment speed and, on the other hand, avoids the problems associated with the transmission of hydraulic
energy, at least one adjustment valve and at least one rapid action stop valve are allocated per turbine inlet valve. The actuators of these two
valves are of the same design and are mutually interchangeable and integrated into a compact actuator unit located on the valve housing. The
actuators are connected in pairs to a hydraulic supply located immediately adjacent to the actuators. In addition, the actuators are controlled by a
volumetrically controlled oil supply unit integrated with the hydraulic supply, this oil supply unit containing an adjustment pump for controlling the
adjustment valve and an auxiliary pump for controlling the rapid action stop valve.

Abstract (de)
Der elektrohydraulische Stellantrieb für Turbinenventile umfasst im wesentlichen ein Stellventil (30), ein Schnellschlussventil (29), eine
Hydraulikversorgung (1) und eine Oelförderungseinheit (2). Um einen hydraulischen Antrieb für Turbinenventile zu schaffen, der einerseits den
hohen Anforderungen hinsichtlich Stellkraft und Stellgeschwindigkeit genügt und andererseits die mit der Uebertragung hydraulischer Energie
zusammenhängenden Probleme vermeidet, wird pro Turbineneinlassventil je mindestens ein Stellventil (30) und mindestens ein Schnellschlussventil
(29) zugeordnet. Die Antriebe (3, 4) dieser beiden Ventile (29, 30) sind gleicher Ausführung und untereinander austauschbar, und werden zu einer
am Ventilgehäuse angeordneten kompakten Antriebseinheit integriert. Dabei sind die Antriebe (3, 4) paarweise mit einer unmittelbar daneben
angeordneten Hydraulikversorgung (1) angeschlossen. Ferner werden die Antriebe (3, 4) von einer mit der Hydraulikversorgung (1) integrierten
volumetrisch geregelten Oelförderungseinheit (2) gesteuert, wobei diese eine Verstellpumpe (16) zur Steuerung des Stellventils (30) und eine
Hilfspumpe (15) zur Steuerung des Schnellschlussventils (29) beinhaltet.
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